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     П Р О Т О К О Л 

 

          № 3 
 

Днес 25.03.2022 г. в заседателната зала на Община Дупница се проведе ІІI-то редовно 
заседание на Общински съвет  Дупница. 

На заседанието присъстваха 29 общински съветници. 
Отсъстваха Ивайло Петров, Леонид Хаздай, Миглена Вельова и Венелин Иванов. 
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Костадин Костадинов 10.06 

часа. 
    
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Уважаеми госпожи  и господа. 
В залата присъстват 29 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.06, откривам ІІI редовно заседание за 2022 година на 

Общински съвет  Дупница. 

Няма постъпили заявления за декларации и предложения. 
Постъпило е питане от група общински съветници от БСП. Моля, заповядайте да 

представите питането колеги. 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН – общински съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
Питането на групата на БСП е свързано с продължилия ремонт на ул. „Орлинска“, а то 

е: Колко време ще продължи? Кога е срока за завършване? Фирмата изпълнител каква 
неустойка ще получи за неспазените срокове и контрола по изпълнението на кой ще бъде 
възложен? 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Г-н кмете, заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет:  
Благодаря ви. 
Кога предвиждате да свърши ремонтът? Първи въпрос. 
Дейностите по договора РД09-176/08.07.2021 г. съгласно уговорени срокове за 

изпълнение следва да бъдат завършени след 39 календарни дни. Изпълнението на проекта  
основен ремонт на ул. „Орлинска“ в участък от ул. „Николаевска“ до пресичане с път 262 
Дупница – Самоков е възложено на изпълнителя с Договор РД176/08.07.2021 г. със срок за 
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изпълнение 90 календарни дни. Ремонтни дейности по изпълнение стартират на 04.10.2021 г. 
При възникнала на 03.11.2021 г. авария на главен водопровод Ф250 в участък ос.т. 16-60 до 
ос. т. 14-93 констатирано с протокол на 04.11.2021 г. е съставен Акт образец 10 от 04.11.2021 
г. за установяване на строеж при спиране на строителство. В писмо на ВиК – Дупница изх. № 
13-54/03.11.2021 г. е посочено, че водопровод в участък, същия за който споменах с 
диаметър Ф80, Ф100, Ф150 изграждан през 1913 година е възникнала авария, като аварията е 
не в самия водопровод, а във водопроводните отклонения, които за съжаление били 
азбестови. Поради тази причина на фирмата е възложено аварийно подмяна на водопровод. 
След извършената дейност по подмяна на водопровода във въпросния участък, като това 
нещо в дати за да ви стане ясно е възложено на 26.11.2021 г. Община Дупница възлага на 
фирма изпълнител „Благоустройствени строежи“ ЕООД аварийна подмяна на главен 
водопроводен клон от азбесто - циментови тръби Ф250, Ф200 и попадащия в същото трасе 
разпределителен водопроводен клон от манесманови тръби с диаметър Ф80, Ф100, Ф150, 
както и прилежащите сградни водопроводни отклонения със срок на изпълнение 20 
календарни дни. 

След приключване на въпросната аварийна подмяна на главен водопроводен клон с 
Акт-образец № 11 от 06.12.2021 г. е подновено изпълнението на част пътна по извършване на 
основния ремонт. Поради влошаване на метеорологични условия които не позволяват 
изпълнение на предвидени СМР по част пътна е подписан Акт-образец 10 на 15.12.2021 г. за 
спиране на строителство и е възобновен с Акт 11 на 07.03.2022 г. 

Т.е. в договора който имат по строително ремонтни дейности за въпросния участък са 
отработени 51 календарни дни. В договора който е сключен е 90 дни, за това ви казвам, че 
остават 39 дни за приключване. 

Каква неустойка ще бъде наложена на фирмата изпълнител за неспазване на срокове? 
В чл. 17 от договора сключен между Община Дупница и фирмата изпълнител № РД 09-176 е 
предвидена неустойка в размер на 0,1 %, това е стандартната сума която се налага, 
стандартния процент като санкция, от стойността на забавената дейност по договора за всеки 
ден закъснение, но не повече от 10% от стойността на забавата. Към днешна дата 
изпълнението на проекта основен ремонт на ул. „Орлинска“, гр. Дупница в участък от ул. 
„Николаевска“ до пресичане с път 262 Дупница – Самоков, улица с ос.т. 20-34 и 14-36 
съгласно въпросния договор е в срок. За това не е на лице неизпълнение на договора 

Продължението на питането беше защо алтернативния път не беше подготвен 
предварително. За съжаление алтернативния път беше подготвен, но във вид изкърпване със 
суров или студен асфалт. Определено това не е начина за изкърпване, безспорно. В момента 
ако сте забелязали тече полагане на първи слой асфалтова настилка. В понеделник 
движението по ул. „Орлинска“ ще бъде отворено и преди да се продължи за следващия 
участък ще бъде направена основна рехабилитация на обходния път. Като под основна този 
път се разбира да бъде направена така както трябва с асфалт. 

Съжалявам, че се проточиха нещата. Истината е, че не беше заложено подмяна на 
водопровод, имайки предвид, че там водопровода е манесманов. Проблема бяха 
отклоненията което наложи. Но съгласете се колеги, че едно подобно начинание, един такъв 
основен ремонт, който е заложен без да се реши този проблем с подземната инфраструктура 
е безсмислен. За това така се проточиха нещата, съжалявам за което. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Д-р Соколов, много ви се моля. Ако имате нещо за дуплика от групата на БСП моля 

заповядайте. Моля, няма процедура в която да вземете отношение. 
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Д-р Соколов, моля ви се. Внесете писмено вашите въпроси или усно или както 
желаете. Нека да бъде по процедура. 

БСП желаете ли да вземете отношение по отговора на кмета? Нямате. 
 
Всички имате раздаден Дневния ред изх. №  116 / 18.03.2022 г. 
      

  

Д Н Е В Е Н   Р Е Д : 

 
1. Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Отчет за работата на Общински съвет Дупница и неговите комисии в 
периода  от 01.09.2021 г. до 28.02.2022 г.  / вх.№ 98/ 14.03.2022 г./ 

2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви 
на малолетните и непълнолетните при Община Дупница  за 2021 г.  / вх.№ 101/ 15.03.2022 
г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Одобрение 
на  Предварителен Договор за сътрудничество с община по чл.84а, ал.3 и ал.4 и чл.81, 
ал.4, т.3 от Закона за управление на отпадъците и чл.4, ал.1, т.11, във връзка с §3 от 
Наредбата за управление на отпадъците на  територията на Община Дупница между 
Община Дупница и ,,Текстилна организация“ АД.  / вх.№ 102/16.03.2022 г./ 

4. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за участие на Община Дупница в сдружение с нестопанска цел в обществена 
полза „СДРУЖЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ ПРИЮТИ ЗА БЕЗСТОПАНСТВЕНИ 
ЖИВОТНИ“.   / вх.№ 103/ 16.03.2022 г./ 

5. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.2 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 118. 17 квадратни метра.  / 
вх.№ 104/16.03.2022 г./ 

6. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.1 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 96.18 квадратни метра.  / вх.№ 
105/16.03.2022 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.3 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 76 квадратни метра.  / вх.№ 
106/16.03.2022 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.7 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 47 квадратни метра.  / вх.№ 
107/16.03.2022 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.9 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 96. 26 квадратни метра.  / вх.№ 
109/16.03.2022 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.8 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 73 квадратни метра.  / вх.№ 
110/16.03.2022 г./ 
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11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.6 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 71. 77 квадратни метра.  / вх.№ 
111/16.03.2022 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.5  по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 72. 42 квадратни метра.  / вх.№ 
112/16.03.2022 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.4 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№ 19, с площ 96. 26 квадратни метра.  / вх.№ 
113/16.03.2022 г./ 

 
 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
В деловодството на ОбС  е постъпило предложение с вх. № 128/24.03.2022 г. с нова 

точка 14, относно допълване Допълване на Решение № 185 от 24.09.2021 г. на Общински 
съвет - Дупница по протокол № 9 от 24.09.2021 г. във връзка с  проект BGLD-3.002-0022 
“Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в Община Дупница“, одобрен за 
финансиране по Програма „Местно развитие, намаляване на бедността и подобрено 
включване на уязвими групи“, чрез Финансовия механизъм на Европейското икономическо 
пространство 2014 – 2021. 

Който  е “за” това тази докладна да бъде включена в дневния ред, моля да гласува: 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               28 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
Приемат се допълненията към дневния ред. 
Гласуваме дневен ред като цяло. 
Който  е “за” така предложения дневен ред заедно с допълнителната докладна, моля да 

гласува: 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               28 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д : 

 
1. Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Отчет за работата на Общински съвет Дупница и неговите комисии в 
периода  от 01.09.2021 г. до 28.02.2022 г.  / вх.№ 98/ 14.03.2022 г./ 
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2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви 
на малолетните и непълнолетните при Община Дупница  за 2021 г.  / вх.№ 101/ 15.03.2022 
г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Одобрение 
на  Предварителен Договор за сътрудничество с община по чл.84а, ал.3 и ал.4 и чл.81, 
ал.4, т.3 от Закона за управление на отпадъците и чл.4, ал.1, т.11, във връзка с §3 от 
Наредбата за управление на отпадъците на  територията на Община Дупница между 
Община Дупница и ,,Текстилна организация“ АД.  / вх.№ 102/16.03.2022 г./ 

4. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за участие на Община Дупница в сдружение с нестопанска цел в обществена 
полза „СДРУЖЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ ПРИЮТИ ЗА БЕЗСТОПАНСТВЕНИ 
ЖИВОТНИ“.   / вх.№ 103/ 16.03.2022 г./ 

5. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.2 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 118. 17 квадратни метра.  / 
вх.№ 104/16.03.2022 г./ 

6. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.1 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 96.18 квадратни метра.  / вх.№ 
105/16.03.2022 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.3 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 76 квадратни метра.  / вх.№ 
106/16.03.2022 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.7 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 47 квадратни метра.  / вх.№ 
107/16.03.2022 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.9 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 96. 26 квадратни метра.  / вх.№ 
109/16.03.2022 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.8 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 93. 73 квадратни метра.  / вх.№ 
110/16.03.2022 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.6 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 71. 77 квадратни метра.  / вх.№ 
111/16.03.2022 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.5  по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 72. 42 квадратни метра.  / вх.№ 
112/16.03.2022 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.4 по кадастралната 
карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№ 19, с площ 96. 26 квадратни метра.  / 
вх.№ 113/16.03.2022 г./ 
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14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Допълване 
на Решение № 185 от 24.09.2021 г. на Общински съвет - Дупница по протокол № 9 от 
24.09.2021 г. във връзка с  проект BGLD-3.002-0022 “Интегрирани мерки в подкрепа на 
ромското включване в Община Дупница“, одобрен за финансиране по Програма „Местно 
развитие, намаляване на бедността и подобрено включване на уязвими групи“, чрез 
Финансовия механизъм на Европейското икономическо пространство 2014 – 2021.  / вх.№ 
122/18.03.2022 г./ 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към точка първа от дневния ред. Докладна записка от мен инж. Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Отчет за работата на 
Общински съвет Дупница и неговите комисии в периода  от 01.09.2021 г. до 28.02.2022 г.  / 
вх.№ 98/ 14.03.2022 г./ 

Първо да чуем становищата на комисиите. 
 
- ПК по икономическа политика, бюджет и финанси – положително становище 
- ПК по образование и култура - положително становище 
- ПК по спорт - положително становище 
- ПК по ТСУ - положително становище 
 
Колеги, ще прочета проекта за решение. 
/чете проекта за решение/ 
Това е докладната записка, имате думата за изказвания. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ така предложеното решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               28 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 27, ал. 6 във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  20 

 

1.Общински съвет – Дупница приема за сведение отчета на Председателя на 
Общински съвет  Дупница за периода  01.09.2021 г. до 28.02.2022 г. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към точка втора от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи Чимев 

– Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Отчет за дейността на Местната комисия 



7 
 

за борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при Община 
Дупница  за 2021 г.  / вх.№ 101/ 15.03.2022 г./ 

Да чуем мнението на комисията по спорт. 
- ПК по спорт - положително становище 
-  
Комисията по ТСУ. 
- ПК по ТСУ - положително становище 

 
Г-н Чимев, заповядайте да представите проекта за решение. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
/чете проекта за решение/ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли желаещи за изказване? 
Заповядайте г-жо Караганова. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общински съветник: 
Г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Разгледах подробно отчета на местната комисия за борба срещу противообществените 

прояви и мога да ги похваля за богатата и смислена превантивна дейност, която развиват в 
тази област с цел превенция. Само искам да отбележа, че отчета на комисията за борба с 
противообществени прояви не беше сведен до знанието на комисия по образование и култура. 
И тъй като запознавайки се с отчета разбрах, че работи един механизъм за взаимодействие 
между няколко институции Местната комисия, отдел „Закрила на детето“, Детска 
педагогическа стая. В този ред на мисли искам да попитам представител на Детска 
педагогическа стая, не знам дали са в залата, ако не председателя на комисията за борба с 
противообществени прояви мисля, че г-н Крум Милев, има ли на територията на общината на 
така установени места на които да ги нарека сборища, се събират малолетни и непълнолетни, 
част от чиито дейности не можем да ги определим като общо приети и какво се прави с цел да 
се предотвратят извършването на такива действия. Фиксирам двора на Джамията и Околийска 
къща. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Предлагам да дадем думата на г-жа Ценка Стоянова секретар на комисията. 
 
Г-ЖА ЦЕНКА СТОЯНОВА – Секретар на Местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните: 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
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Във връзка с въпроса на г-жа Караганова. Това дейност която извършва Полицията по 
обхождане на тези язвителни места на които се събират малолетни и непълнолетни и се 
предполага, че има предпоставки за извършване на някакви противообществени прояви и 
криминогенни нагласи по отношение на групите които се събират. Местната комисия за 
борба срещу противообществените прояви няма такава функция. Ние получаваме 
информация и работим с деца, които вече имат извършени противообществени прояви и 
извършваме превантивна дейност по училища, за да не се стига до възпитателни дела. Това 
което мога да ви кажа е, че към момента в Детска педагогическа стая на отчет има заведени  
24 непълнолетни лица само. Инспектор детска педагогическа стая до скоро беше само един, 
инспектор Николай Иванов, който мисля, че от миналия месец има назначен още един 
служител, което означава, че превантивната дейност по отношение на такива последващи 
асоциални прояви от такива деца събиращи се на такива места ще бъде по-добра. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-жо Стоянова. 
Има ли други желаещи за изказване и въпроси? 
Ако няма преминаваме към гласуване на докладната записка. 
Гласуваме с вдигане на ръка. 
Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               29 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 7, ал. 2 от Закона за борба срещу противообществените 

прояви на малолетните и непълнолетните и във връзка с  чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 3 

от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  21 

 

1. Приема Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу 
противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при Община Дупница  за 
2021 г. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към т. 3 от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет 

на Община Дупница, относно Одобрение на  Предварителен Договор за сътрудничество с 
община по чл.84а, ал.3 и ал.4 и чл.81, ал.4, т.3 от Закона за управление на отпадъците и чл.4, 
ал.1, т.11, във връзка с §3 от Наредбата за управление на отпадъците на  територията на 
Община Дупница между Община Дупница и ,,Текстилна организация“ АД.  / вх.№ 

102/16.03.2022 г./ 

 

Становище на икономическата комисия. 
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- ПК по икономическа политика, бюджет и финанси – положително становище 
Г-н кмете, заповядайте. 
 

ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
/чете проекта за решение/ 
Сега темата с разнородни отпадъци изключая битовите е ежедневие. Начина на 

третиране е сериозен проблем. За това колегите са намерили или потърсиха по скоро, да се 
надяваме, че тази форма би заработила добре. Не един или два са случаите сами виждате 
около контейнери да се изхвърлят отпадъци от подобен характер, а начина на третиране е 
проблемен. За това имаме намерение да ползваме едно такова начинание за да решим 
въпросния проблем. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Желаещи за изказване? 
Заповядайте г-жо Караганова. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общински съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Изчитайки договора със сдружението, искам да задам само два въпроса. Сдружението 

предвижда изграждането на една цялостна система, която включва контейнери,кофи за 
събиране на дрехи и обувки. В същото време включва инсталации и съоръжения в тази 
система. Да ми кажете какви са тези съоръжения и инсталации. И другото което искам да 
попитам е след като общината ще бъде отговорна за опазване имуществото на частите от 
тази система, ще бъде ли тя финансово отговорна в случай на умишлено увреждане, 
неправомерно присвояване на части от тази система. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Г-жа Борисова. 
 
Г-ЖА ДЕСИСЛАВА БОРИСОВА – Нач. Отдел „ЕЧ и ВЗ“: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
Първо честит празник. Днес е 25 Благовещение. 
По отношение на въпросите на г-жа Караганова ще отговоря така. Съоръженията 

които се предвиждат от фирмата, първо това е предварителен договор за да може тя да 
получи разрешително, тъй като тя все още няма такова разрешително. Закона за управление 
на отпадъците предвижда такава клауза, фирми които имат намерение да създават 
организация по оползотворяване на даден вид отпадъци да сключва договори с общини 
предварителни за да могат да си набавят определения ресурс общини с които да работят. 
Самата система предвижда дали ще бъдат контейнери или вендинг машини с които да бъдат 
събирани тези отпадъци и след това предавани за повторно оползотворяване. 

По отношение на набезите от граждани. За момента не са договорени такива 
отношения тъй като ако има някакви такива набези договора предварителния не предвижда 
някакви финансови изражения от страна на общината. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Валя, желаете ли? Заповядайте. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общински съветник: 
Разбрах, че договора е предварителен и разбрах, че се предвиждат контейнери и кофи 

за изхвърляне на тези отпадъци. Само, че в договора пише инсталации и съоръжения. Това 
ми беше въпроса конкретно, какви са тези инсталации и съоръжения. Да разбирам, че няма 
да бъдат изграждани такива инсталации и съоръжения. И в договора пише, че общината е 
отговорна да осъществява контрола върху тези части на така наречената система, която ще 
бъде изградена. За това искате да кажете, че тя няма да бъде отговорна или след това в 
последващия договор евентуално ще видиме тогава какво ще бъде. Така ли? За момента не. 
Добре. Благодаря. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Има ли други желаещи за изказване? 
Ако ми позволите ще кажа две думи. Въпроса с отпадъците в Община Дупница е от 

изключително важно значение. Положението е меко казано сложно, много сложно. До 
изграждането на клетката срещаме и ще срещаме огромни трудности и най-вече огромни 
разходи. Аз не искам да изземам функциите на кмета и да говоря от негово име, но истината 
е, че наистина разходите по извозването на отпадъците, по събиране и всичко вече започват 
да надвишават план сметката, т.е. надвишават приходите които събираме от данъци. Това е 
нещо което го има в много общини. В много общини не увеличават такса смет, а 
дофинансират дейността със средства от общинския бюджет. В този контекст разглеждахме 
докладна фирма която да събира дървесни отпадъци, днес виждаме стремежа на общината да 
осигури партньор който да събира текстилни. Най-простичко казано, ако имате стари дрехи 
които желаете да изхвърлите в момента да ги занесете и да ги оставите на съответните места. 
Дали ще бъдат в кофи, дали ще бъдат във вендинг машина, дали тази фирма няма да ви даде 
някакви стотинки и т.н. Смисъла е, че ние трябва да разберем и най-вече нашето общество 
трябва да разбере, че ние вървим все по-категорично и все по-бързо към разделно събиране на 
отпадъците. Защото сега ние плащаме за да се направи това разделно събиране, ако не го 
направим плащаме по-висока цена за да го изхвърлим несепарирано. Така, че това което 
трябва да разберем и всяка такава докладна трябва да знаем, че ние изоставаме в това 
отношение за сепарирането за третирането на отпадъци. Тука ще възникне въпроса и за 
компоста и аз така адмирирам тази политика която наистина се старае да се придвижем в тази 
посока, но много важно е значението и на ОбС за да няма спекулации и грешки, да научим 
нашите съграждани, че това ни очаква и колкото повече сепарираме и колкото по-чисто 
държим и колкото по-малко боклук генерираме, толкова по-ниска ще бъде такса смет, 
обратно на увеличението на такса смет. 

Имате думата колеги ако желаете за изказване. Ако няма преминаваме към гласуване с 
вдигане на ръка. 

Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               29 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, ал.1, т.23 и чл. 27, ал. 3 от 

Закона за местното самоуправление  и местната администрация , чл. 59 и чл.61, ал.1 и 
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ал.2 от ЗМСМА и чл.20, ал. 1, ал.2 и ал. 4 от Закона за управление на отпадъците и чл.30. 

ал. 1 от Н А Р Е Д Б А за управление на отпадъците на територията на Община 

Дупница, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  22 

 

1. Дава съгласие на Кмета на Община Дупница да сключи Предварителен Договор за 
сътрудничество с община по чл.84а, ал.3 и ал.4 и чл.81, ал.4, т.3 от Закона за управление на 
отпадъците и чл.4, ал.1, т.11, във връзка с §3 от Наредбата за управление на отпадъците на  
територията на Община Дупница между Община Дупница и ,,Текстилна организация“ АД, с 
ЕИК 206439910, със седалище и адрес на управление гр. София , ж.к. ,,Белите брези“ , ул. 
,,Смърч“, № 24 а, представлявано от Изпълнителните директори Слави Аспарухов и Светослав 
Дичев, съгласно Приложение №1 към настоящото решение.    

  2. След получаване на разрешението, издадено по реда на чл.81, ал.1 от ЗУО, 
,,Текстилна организация“ АД, с ЕИК 206439910, Кметът на Община Дупница да сключи  
окончателен договор с организацията по оползотворяване.   

  
  Приложение №1:  Предварителен Договор за сътрудничество с община по чл.84а, 

ал.3 и ал.4 и чл.81, ал.4, т.3 от Закона за управление на отпадъците и чл.4, ал.1, т.11, във връзка 
с §3 от Наредбата за управление на отпадъците на  територията на Община Дупница; 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към т. 4 от дневния ред.  Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет 

на Община Дупница, относно Даване на съгласие за участие на Община Дупница в сдружение 
с нестопанска цел в обществена полза „СДРУЖЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ ПРИЮТИ ЗА 
БЕЗСТОПАНСТВЕНИ ЖИВОТНИ“.   / вх.№ 103/ 16.03.2022 г./ 

 

Първо становище на комисията по здравеопазване. 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 

становище 
 
Становище на комисията поп спорт. 

- ПК по спорт - положително становище 
 

Благодаря ви. Г-н кмете, заповядайте да представите докладната. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Темата безстопанствени животно и най-вече бездомни кучета е тема върху която не 

един и два пъти сме коментирали. Имайки предвид дадености които предполагат проблем 
труден за решаване.  

Може ли само да ме чуете, много е важен момента. 
И тука най-вече проблема идва от законовата уредба. Начина по който се третират 

безстопанствените животни, начина по който влизайки в приют и излизайки създават едни 
нерешими проблеми, защото третиране, обезпаразитяване, кастриране и връщане на място, 
какво предполага. Че проблема не е решен, а е до някъде да кажем овладян имайки предвид 
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популацията. За съжаление макар и третирани тези животни те пак са на улицата. За това тука 
и аз искам да благодаря от трибуната на нашия управител на приюта, на колегите от 
отдел“Екология“, че търсейки вариант намериха една форма, едно сдружаване между колеги 
от други общини с приют, като подтекста е именно този. Най-вече търсене на някакви 
законодателни промени. Тема бездомни животни и най-вече бездомни кучета на улица, 
някаква форма за решение трябва да има.  

/чете проекта за решение/ 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Колеги, тук е управителката на приюта. Не че имам аз конкретни въпроси, но ако 

искате да я чуем. Знаете ли, темата за приюта предизвика преди година, две изключително 
знаете, помните какви драми беше. Няма да скрия възмущението си бяхме обвинени в 
невероятен садизъм, в нежелание или в не добро отношение към животните, а както кмета 
спомена на една среща вчера мисля, че беше, в крайна сметка Дупница има приют от години, 
Благоевград го направиха миналата или по миналата година, а пък съседните на нас общини 
нямат такива приюти. Сиреч Дупница можеше и да не направи приют, а разходите за този 
приют сме говорили и друг път в този ОбС сигурно надхвърлят 100 000 лв. на година. И тези 
затруднения вие знаете и с персонал и лекар и да понесем такива тежки обвинения, аз бях 
изумен от писанията в соц. мрежи, в медии, от активността на природозащитници. Това от 
една страна. От друга страна дайте да си кажем истината. Основната причина за високата 
популация на бездомни кучета в крайна сметка освен това, че ги изхвърлят на улицата, това е 
така и загрижеността бих казал на наши съграждани, които ги хранят. Не е грижа и не е 
помощ да нахраниш бездомно куче, помощ е да го вземеш и да го занесеш в приюта. Това е 
помощ. Защото хранейки тези кучета ние всъщност какво правим, поддържаме и развиваме 
популацията им. И това трябва много ясно да се каже. Аз знам, че много дупничани са 
загрижени хора, добри хора, съпричастни, но именно това трябва да се говори винаги и 
постоянно, че това не помага а засилва проблема. 

Така, че предлагам да дадем думата на управителката на приюта. Нека каже с две, три 
думички как се движат нещата, как вървиме. Заповядайте. 

 
Г-ЖА ГЕРГАНА БРАНКОВА – Управител на приюта:   
Аз съм управител на приюта от 01.06.2021 г. Искам първо да кажа, че проблема с 

безстопанствените животни не е само в нашата община, а в цяла България. Всички се 
опитват по някакъв начин да го решат, но истината е, че трябва да се въведат някакви 
промени в законо проектите за решаване на проблема с безстопанствените кучета. В момента 
ние в приюта имаме 50 кучета. Капацитета на приюта е 52 с 26 клетки. В момента са 
разположени във всевъзможни ъгълчета на приюта кучета, малки бебета също. До момента 
от първи януари до сега сме кастрирали 50 кучета. Знаете, че по Закон кучетата които се 
кастрират и обработват в приюта се връщат по места. Много от нашите съграждани не са 
съгласни с това, но наистина ние не можем да направим нищо по въпроса защото приюта не 
може да събере всички кучета от общината в него. За това много е добре ние да се включим в 
това сдружение за да може по някакъв начин да се решат проблемите с безстопанствените 
животни и най-вече за хуманното отношение на гражданите към бездомните животни.  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви г-жа Бранкова.  
Искам само да ви попитам това което гражданите ги интересува. Когато има 

безстопанствено куче, те дават сигнал и вие изпращате ловеца и прибирате кучетата. 
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Г-ЖА ГЕРГАНА БРАНКОВА – Управител на приюта:   
Значи повечето сигнали са за струпване на глутница от кучета на място, която ние 

трябва да я съберем. Ние ги събираме, обработваме ги ако не са обработени и след това 
отново се връщат. Ако някои от кучетата наистина е агресивно и проявява агресивно 
поведение, то остава за постоянно в приюта докато е живо, ако не се намери осиновител. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Надявам се, че сега вече няма садизъм в приюта, нали. 
 
Г-ЖА ГЕРГАНА БРАНКОВА – Управител на приюта:   
Ами, не. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги, обърнете внимание. Агресивно куче там режима на доказването, тук и д-р 

Дангов е на ясно човека, може би ще помогне. Първо за да го докажат, че е агресивно е една 
сложна процедура, след което трябва да бъде прибрано. При това което чувате брой клетки 
брой животни които се третират вътре, тези кучета трябва да стоят вътре. Е нали се сещате, 
че това нещо, както каза сама управителката, докато е живо. Това може да продължи с 
години. Т.е. ние това което имаме като даденост като приют трябва да затворим тези 
животинки, а останалите които трябва да се третират какво щи ги правим. Първи момент, 
законова промяна която е наложителна. Усилията които полага вярвайте в момента са много 
сериозни. Управителя. Благодаря и още веднъж. 

Ако се появи наш съгражданин или извън Община Дупница и изяви желание да го 
осинови хубаво, проблема го решаваме излиза, ако ли не………… Не е тайна за никого дали 
долу на „Байкал“, дали на други места в града виждате как се появяват едни нови животни, 
които седят и не знаят на къде да тръгнат. Не е тайна за никого, че ние сме един пристан на 
недобросъвестни собственици, а пък да не обиждам някои от другите общини, които просто 
ни трансферират едни животинки поради простата причина, че тук има единствен действащ 
приют. 

Благодаря. 
 

Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-жо Бранкова. 
Заповядайте щом е важно. 
 
Г-ЖА ДЕСИСЛАВА БОРИСОВА - н-к отдел: 
Уважаеми г-н  председател, 
Г-н кмет, 
Уважаеми общ. съветници. 
Най-важното по темата, което искам да кажа е, че учредяването на такова на общини и 

влизането на община Дупница в едно такова сдружение на първо място е най-важното ще 
даде възможност на общините да изразят своето становище и виждане от собствената си 
гледна точка изхождайки от ежедневните дейности, които извършват в приютите и ще влияят 
на законодателните промени, които са необходими спешно да бъдат извършени. До момента 
всички законодателни промени, които са правени в тази насока са правени главно с 
представители на НПО, които имат различна гледна точка от това, което е в действителност в 
приютите в българските общини. Не винаги са в консенсус с това, което действително се 
случва. 
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Според мене това е една много важна точка и ще даде възможност общините да 
изразят собствените си проблеми и да направят така, че законодателните промени, които е 
наложително да бъдат направени е да работят за общините а не за НПО. 

 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Борисова, само един последен въпрос. 
Какво получава приюта от държавата, от правителството. 
 
Г-ЖА ДЕСИСЛАВА БОРИСОВА - н-к отдел: 
Към момента нищо. Разчита се единствено на издръжката от общинските бюджети. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Да се чуе и когато някой критикува да се знае, че ние даваме …бяха 100 000 лв. наши 

дупнишки пари за грижа за животните. 
Благодаря. 
Колеги преминаваме към гласуване. 
Поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
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33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21 ал.1 т.15, т.23 и ал.2 от ЗМСМА във връзка с чл.21 ал.1 

от ЗЮЛНЦ, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  23 

 

1. Общински съвет – Дупница дава съгласие за членство на Община Дупница  при 
учредяването на Сдружение с нестопанска цел в обществена полза с наименование 
„СДРУЖЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ ПРИЮТИ ЗА БЕЗСТОПАНСТВЕНИ ЖИВОТНИ“. 

2. Одобрява Проект на Устав на сдружението, съгласно Приложение №1 от 
настоящото решение. 

3. Определя Кмета на Община Дупница или оправомощено от него лице за 
представител на Община Дупница в учредителното събрание на сдружение „СДРУЖЕНИЕ 
НА ОБЩИНСКИТЕ ПРИЮТИ ЗА БЕЗСТОПАНСТВЕНИ ЖИВОТНИ“  

  
 
  Приложение №1: Проект на Устав на сдружение с нестопанска цел в обществена 

полза „Сдружение на общинските приюти за безстопанствени животни“ 
 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Серия от осем докладни. Докладна 

записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за продажба 
на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.2 по кадастралната карта на град 
Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 118. 17 квадратни метра.  / вх.№ 

104/16.03.2022 г./ 

Колеги, ако сте съгласни становище на комисиите за всички осем докладни. 
Г-н Гущеров. 
Положително становище по всички нали. 
Благодаря. 
Арх. Пилев. 
По всички за. 
Г-н кмете, заповядайте да представите. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Самостоятелните обекти имат свои идентификатори.механизма на оценка е ясен. 
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Режима по който да бъде извършена продажбата е начална цена утвърдена, размер на 
депозита 10% по утвърдена пазарна цена, публичен търг с явно наддаване за всеки обект. 
Стъпка на наддаване 10%. 

Това е предложението на общинското ръководство. 
Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    отсъства 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   20 

 “ПРОТИВ”                            6 



17 
 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  24 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.2 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект две/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 1 /едно/, обект 2 /втори/. Самостоятелният обект се намира на етаж 1 
/първи/ в сграда идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 118. 17 кв.м /сто и осемнадесет цяло и 
седемнадесет стотни квадратни метра/, прилежащи части: 4. 64 % ид.ч /четири цяло 
шестдесет и четири стотни процента  идеални части/ от общите части на сградата и от 
правото на строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.3 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект три/,  с пазарна оценка, в размер на 80 520 лв. /осемдесет хиляди 
петстотин и двадесет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на 
недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 8 052. 00 лв. /осем хиляди петдесет и два 

лева/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
За отрицателен вот заповядайте. 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН – общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете. 
Уважаеми г-да общ.съветници. 
Аз гласувах „против“ продажбата на тези жилища, защото ме изненада едно изказване. 
Искам да го цитирам. 
„това е началният етап на стратегията на местната управа да покрие зрастично 

нарастващите разходи за консумативи със собствен ресурс.“ 
Ами сега тази сесия покриваме със осем апартамента разходите, другата сесия със 

следващите осем. Не съм съгласен, не мисля, че така трябва да се решават нарастващите 
разходи а и какви са  разходите постоянно ще растат. Така ли трябва да решаваме? Да 
продаваме каквото имаме? 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Може би трябваше да вземете отношение в дискусията. Сега го правите като 

отрицателен вот. 
Благодаря. 
Следваща точка. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 68789.16.459.1.1 по 
кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 96.18 квадратни 
метра.  / вх.№ 105/16.03.2022 г./ 

Ето сега г-н Пилев ако желаете заповядайте. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н н кмете, 
Уважаеми г-н  председател, 
Дами и  господа общ.съветници. 
Обръщам се към г-н Анин, за да кажа, че в докладната никъде не се споменава 

понятието жилище или апартамент. Продават се самостоятелни обекти, които в момента са в 
окаяно състояние. Единствения вариант е да се продадат, за да може да се преведат в ред, 
който да позволи на това общежитие да продължава да съществува, може би по друг ред. 

Обръщам внимание. Не продаваме жилища и апартаменти. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Г-н кмете заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги. 
Само преди година или две ако не бъркам темата беше отново отворена. Колегите от 

строителния отдел направиха едно обстойно оглеждане на сградата, на отделните обекти в 
нея. Бяха направени едни калкулации. Сумата, която е необходима да бъдат възстановени в 
що годе приличен вид беше над 200 000. Както каза и арх. Пилев.в случая избираме или да 
търсиме вариант да бъдат сложени на тезгяха и продадени или в момента сградата 
изглежда…да не давам неудачен пример със страна във военни действия. 
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Имаме даденост, имаме една общинска сграда с едни обекти в нея, които се рушат 
ежедневно, да не кажа нещо повече… 

Имайки предвид, че там се заформят едни места…по повод на предния ви коментар г-
жо Караганова, където се събират едни групи от хора, които не им е мястото там. 

Не знам колко пъти вече се заключват, заварват врати, прозорци. Дайте си сметка, че 
това безстопанствено състояние на тази сграда никак не е добро. 

Това е подтекста на тази стъпка, която е направена. 
Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Това е втори опит да продадеме тези жилища. Моята лична прогноза е, че и сега няма 

да ги продадеме при тези цени, но от друга страна г-н Ани аз ще се хвана за думите какво се 
случва. Случва се страхотен дефицит в план-сметката на общината, който ако не бъде 
преодолян или компенсиран от държавния бюджет ще постави в риск съществуването на 
общинските дейности. 

Вие знаете, че общината издържа детските градини, газта, осветление, отопление…вие 
чухте за какви увеличения на сметките става въпрос. Откъде да се компенсират…моята лична 
прогноза е, че тези жилища няма да се продадат на тези цени и във вида в който са в момента. 

Вашето предложение какво е?  
Против сте да се продадат а какво предлагате да се направи с тех ще ми бъде 

интересно да чуеме. 
Има ли желаещи? 
Заповядайте. 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН – общ.съветник: 
Искам да обясня пак. 
Вие казвате жилища, г-н Пилев казва самостоятелни обекти. Ами за жилища 

са…първото. 
Второ. Като се продадат да се инвестират тези пари в нещо, което ще покрие 

нарастващите сметки за ток. А не да покриваме сметките сега. Прочетох, че това е стратегия 
на местната управа за решаване на неотложните нужди относно растящите разходи. 

Това ли е целта? Ако е тази цел на стратегията да я прочетеме всички и да я знаеме… 
Ако е стратегия да се събереме всички…предлагам като се съберат пари от продажбата 

на тези имоти да се прецени къде да се инвестират правилно. Дали в нови котли, които са 
сменени   в училищата и детските градини…къде са тези разходи толко увеличени? 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Г-н кмете заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Оставам настрана стратегията. Фактурата за м.декември 2021 г. за ел.енергия е 

177 000. Фактурата за м. януари е от порядъка на 160 000. Тука не си говориме за две три 
хиляди от 70 на 170. Издръжката на общинските сгради, детските градини…според мен човек 
да постави по този начин въпроса е най-малко некоректно. Ако някой е тръгнал да ви 
обяснява, че едва ли не ако не продадем затворихме общината не е верно. Това е сграда, която 
има ли някой да не знае в какво състояние е в момента…не щеме да продаваме…имаме 
някакви съображения няма лошо. Дайте нещо конструктивно.кажете каква да направиме. 
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Форма за придобиване на приходи към общинския бюджет не вярвам някой да не 
знае…местните приходи откъде се формират… 

Показахме 99% изпълнение на приходна част. Това е…вие в семейния си бюджет 
имате двама работещи по две заплати влиза определена сума. Тук е същото. От едната страна 
ние сме лимитирани няма мърдане. От другата страна разходната част…вие имахте 
предложение. Ние не казване не няма да ги направим а ще се опитаме да ги направиме. 
Трябва да намериме форма да добавиме нещо към приходната част.  

Говориме разумни неща като възрастни хора. Вариант да решиме два проблема. Една 
безстопанствена сграда в окаяно състояние да бъде приведена във вид, какъвто трябва и от 
тези продажби общината ще калкулира приход безспорно. 

Благодаря. 
 
Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Анин ако зачетете докладната…тези имоти са включени в годишната програма 

която този ОбС е приел. Стратегията е винаги само една да пълниме бюджета и да 
обезпечиме разходите. Срещу разходите ние трябва да обезпечиме приходите. 

Аз очаквам, че отново по отношение на продажбите процента ще бъде значително по-
нисък. 

Има ли други желаещи? 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    отсъства 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 



21 
 

27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   21 

 “ПРОТИВ”                            5 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  25 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.1 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект едно/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 1 /едно/, обект 1 /едно/. Самостоятелният обект се намира на етаж 1 
/първи/ в сграда с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 96. 18 кв.м /деветдесет и шест цяло и 
осемнадесет стотни квадратни метра/, прилежащи части: 3.78 % ид.ч /три цяло седемдесет и 
осем стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото на строеж, 
стар идентификатор: няма,  с пазарна оценка, в размер на 68 306 лв. /шестдесет и осем 
хиляди триста и шест лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на 
недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
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2.2.Размер на депозита за участие в търга – 6 830, 60 лв. /шест хиляди осемстотин и 
тридесет лева и шестдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 
на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Седма   точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на 

Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.3 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
93. 76 квадратни метра.  / вх.№ 106/16.03.2022 г./ 

Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
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31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   21 

 “ПРОТИВ”                            5 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  26 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.3 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект три/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 1 /едно/, обект 3 /трети/. Самостоятелният обект се намира на етаж 1 
/първи/ в сграда с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие, Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 93. 76 кв.м /деветдесет и три цяло 
седемдесет и шест стотни квадратни метра/, прилежащи части: 3. 69 % ид.ч /три цяло 
шестдесет и девет стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото 
на строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.5 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект пет/ и 68789.16.459.1.4 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект четири/,  с пазарна оценка, в размер на 63 882 лв. /шестдесет и три 
хиляди осемстотин осемдесет и два лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
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2.2.Размер на депозита за участие в търга – 6 388, 20 лв. /шест хиляди триста 
осемдесет и осем лева и двадесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 
на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Осма   точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на 

Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.7 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
93. 47 квадратни метра.  / вх.№ 107/16.03.2022 г./ 

Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
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31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   21 

 “ПРОТИВ”                            5 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  27 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.7 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект седем/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 2 /две/, обект 7 /седми/. Самостоятелният обект се намира на етаж 2 
/втори/ в сграда  с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда , брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 93. 47 кв.м /деветдесет и три цяло 
четиридесет и седем стотни квадратни метра/, прилежащи части: 3. 67 % ид.ч /три цяло 
шестдесет и седем стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото 
на строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.9 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект девет/,  с пазарна оценка, в размер на 83 458 лв. /осемдесет и три 
хиляди четиристотин петдесет и осем лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 8 345, 80 лв. /осем хиляди триста 

четиридесет и пет лева и осемдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
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2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 
на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Девета  точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на 

Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.9 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
96. 26 квадратни метра.  / вх.№ 109/16.03.2022 г./ 

Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
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33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   21 

 “ПРОТИВ”                            6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  28 

 

Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.9 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект девет/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 2 /две/, обект 9 /девети/. Самостоятелният обект се намира на етаж 2 
/втори/ в сграда идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 96. 26 кв.м /деветдесет и шест цяло двадесет 
и шест стотни квадратни метра/, прилежащи части: мазе № 8 /осем/,  с площ: 22, 80 кв.м 
/двадесет и две цяло и осемдесет стотни квадратни метра/, 3. 79 %  ид.ч /три цяло седемдесет 
и девет стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото на строеж, 
стар идентификатор: 68789.16.459.1.12 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и десет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, 
сграда едно, обект дванадесет/, с пазарна оценка, в размер на 69 235 лв. /шестдесет и девет 
хиляди двеста тридесет и пет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран 
оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 6 923, 50 лв. /шест хиляди деветстотин 

двадесет и три лева и петдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
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2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 
на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Десета  точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на 

Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.8 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
93. 73 квадратни метра.  / вх.№ 110/16.03.2022 г./ 

Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
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33. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   20 

 “ПРОТИВ”                            6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  29 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.8 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект осем/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 2 /две/, обект 8 /осми/. Самостоятелният обект се намира на етаж 2 
/втори/ в сграда с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 93. 76 кв.м /деветдесет и три цяло 
седемдесет и шест стотни квадратни метра/, прилежащи части: 3. 69 % ид.ч /три цяло 
шестдесет и девет стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото 
на строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.10 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и десет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект десет/ и 68789.16.459.1.11 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект единадесет/,  с пазарна оценка, в размер на 65 528 лв. /шестдесет 
и пет хиляди петстотин двадесет и осем лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 6 552, 80 лв. /шест хиляди петстотин 

петдесет и два лева и осемдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
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2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 
на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Единадесета  точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет 

на Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.6 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
71. 77 квадратни метра.  / вх.№ 111/16.03.2022 г./ 

Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 



31 
 

33. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 
  
Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   20 

 “ПРОТИВ”                            6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  30 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.6 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект шест/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 2 /две/, обект 6 /шести/. Самостоятелният обект се намира на етаж 2 
/втори/ в сграда с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е  разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 71. 77 кв.м /седемдесет и едно цяло 
седемдесет и седем стотни квадратни метра/, прилежащи части: 2. 82 % ид.ч /две цяло 
осемдесет и две стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото на 
строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.8 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект осем/,  с пазарна оценка, в размер на 51 716 лв. /петдесет и една 
хиляди седемстотин и шестнадесет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 5 171, 60 лв. /пет хиляди сто седемдесет и 

един лева и шестдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
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2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Дванадесета  точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на 

Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.5  по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
72. 42 квадратни метра.  / вх.№ 112/16.03.2022 г./ 

Положително становище на комисиите. 
Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
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Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   22 

 “ПРОТИВ”                            6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  31 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.5 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект пет/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год., с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 2 /две/, обект 5 /пети/. Самостоятелният обект се намира на етаж 2 
/втори/ в сграда  идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/, с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 72. 42 кв.м /седемдесет и две цяло 
четиридесет и две стотни квадратни метра/, прилежащи части: 2. 85 % ид.ч /две цяло 
осемдесет и пет стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото на 
строеж, стар идентификатор: 68789.16.459.1.7 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно, обект седем/,  с пазарна оценка, в размер на 52 221 лв. /петдесет и два 
хиляди двеста двадесет и един лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран 
оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 5 222, 10 лв. /пет хиляди двеста двадесет и 

два лева и десет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
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2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Тринадесета  точка от дневния ред е Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет 

на Община Дупница, относно Решение за продажба на самостоятелен обект с идентификатор 
68789.16.459.1.4 по кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Георги”№19, с площ 
96. 26 квадратни метра.  / вх.№ 113/16.03.2022 г./ 

Положително становище на комисиите. 
Имате думата. 
Ако няма желаещи минаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Тодорка Костадинова Дамянова   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова   против 
14. Ивайло Валериев Петров    отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    отсъства 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Светозар Благоев Тричков    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
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Резултата от гласуването е: 
 
 

“ЗА”                   22 

 “ПРОТИВ”                            6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                          1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  32 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичен търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68789.16.459.1.4 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект четири/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект 
е от 02.04.2021 год.,  с адрес на имота: град Дупница, улица "Свети Георги" №19 
/деветнадесет/, етаж 1 /едно/, обект4 /четвърти/. Самостоятелният обект се намира на етаж 1 
/първи/ в сграда с идентификатор 68789.16.459.1 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет 
и девет, сграда едно/, с предназначение: Общежитие. Сградата е разположена в поземлен 
имот с идентификатор 68789.16.459 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет/,  с 
предназначение на самостоятелния обект: Друг вид самостоятелен обект в сграда, брой нива 
на обекта: 1 /едно/, посочена в документа площ: 96. 26 кв.м /деветдесет и шест цяло двадесет 
и шест стотни квадратни метра/, прилежащи части: 3. 79 % ид.ч /три цяло седемдесет и девет 
стотни процента идеални части/ от общите части на сградата и от правото на строеж, стар 
идентификатор: 68789.16.459.1.6 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет 
и девет, кадастрален район шестнадесет, имот четиристотин петдесет и девет, сграда едно, 
обект шест/,  с пазарна оценка, в размер на 65 588 лв. /шестдесет и пет хиляди петстотин 
осемдесет и осем лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на 
недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 6 558, 80 лв. /шест хиляди петстотин 

петдесет и осем лева и осемдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
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2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Последна  точка от дневния ред е извънредната докладна Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Допълване на Решение № 185 от 
24.09.2021 г. на Общински съвет - Дупница по протокол № 9 от 24.09.2021 г. във връзка с  
проект BGLD-3.002-0022 “Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в Община 
Дупница“, одобрен за финансиране по Програма „Местно развитие, намаляване на бедността 
и подобрено включване на уязвими групи“, чрез Финансовия механизъм на Европейското 
икономическо пространство 2014 – 2021.  / вх.№ 122/18.03.2022 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Става въпрос за допълване на Решение № 185 от 24.09.2021 г. съгласно одобреният 

проектен фиш по предвидени дейности се организират в партньорство с фондация „Тръст за 
социална алтернатива“сдружение „Амала - Приятели“, гр. Дупница и Pirin Holding AS, гр. 
Осло, Кралство Норвегия. 

В рамките на Меморандум за сътрудничество между Община Дупница и фондация 
„Тръст за социална алтернатива“ за ваша информация вече е приключила регулацията и 
законното застрояване на кв.“Каваклия“. 

Ако си спомняте преди 6-7 години стартирахме тема за вкарване в регулация на 
ромските квартали. 

Вече в кв.“Каваклия“ има регулация. 
Настоящият проект се явява като продължение на съвместната работа и надграждане 

на заложените мерки. Фондация „Тръст за социална алтернатива“ и община Дупница. 
Заложените цели са: достъп до качествено образование, дейности в подкрепа на 

достъпа до трудова заетост, достъп до социални услуги, достъп до здравеопазване, 
овластяване и участие на ромите, недискриминация и и инфраструктурни дейности. 

На общественото обсъждане вчера, колегите които бяха чуха от г-жа Китанова, че 
имаме заложени в този проект линейка, мобилен ехограф, мобилен рентген. Идеята да 
заложим тия неща е след разговор с ръководството на МБАЛ и необходимост от тяхна страна 
за такова оборудване. Тук има за мен две чудесни цели след продължението на проекта тази 
техника да бъде предоставена за ползване. 

Общата стойност на проекта е 1 466 230 лв. безвъзмездна финансова помощ. 
Проекта за решение е: 
1. Общински съвет Дупница допълва Решение № 185 от 24.09.2021 г. по Протокол № 9 

от заседание на Общински съвет Дупница от 24.09.2021 г., като се създава нова точка 3 със 
следното съдържание: Общински съвет - Дупница, упълномощава Кмета на Община Дупница 
да подпише договора за финансиране и да предприеме всички необходими действия за 
реализиране на предвидените дейности. 

 2. На основание чл. 60, ал.1 от Административнопроцесуален кодекс, Общински съвет 
Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото решение за защита на особено 
важен обществен интерес, като от закъснение на изпълнението може да последва значителна 
и трудно поправима вреда. 
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Това е вкарано колеги съгласно получено писмо изх. № 1002-27/15.03.2022 г. от 
Програмния оператор е необходимо кмета на община Дупница да подпише и изпрати в срок 
до 01.04.2022 г. договор изпълнение на проекта. Затова е така припряно и е извънредна 
докладната. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Нека първо с вдигане на ръка да гласуваме допуск, защото не е гледана в комисии. 
Който е „за“ докладната да бъде допусната до разглеждане, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               29 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 

Имате думата за изказвания. 
Заповядайте д-р Соколов. 
 
Д-Р ПЛАМЕН  СОКОЛОВ – общ.съветник: 
Благодаря ви. 
Сесията беше по моите стандарти безсмислена. Извинявам се, че го казвам. Ако се 

върна назад ретроспективно в живота ми и съм днеска в училище и трябва да направя 
преразказ по картинка бих направил следното нещо. Кучета, гонят цигани за далаверата, 
която правят. 

Да ви преведа какво имам предвид. 7-8 точки далавера, докладна нещо свързано с 
ромите и основна докладна в сесията кучета. 

Уважаеми колеги, уважаеми съграждани живота ни предлага непрекъснато страхотни 
изпитания. Десетки съграждани загубиха живота си, заради пандемията която се надявам да 
отмине. 

Г-н председател тук е момента да кажа пред всички може би ще ги изненадам 
поздравявам ви за това, което ония ден видях от вас.- 

Второто предизвикателство идвам сутринта рано от община, която на едно място е 
съсредоточила сили, усилие, средства и е приело 50 човека от Украйна в общинска база. 
Тези хора са забравени от господ. Това, което правите вие имате моята подкрепа доколкото 
ми позволяват силите.Но, не го прави общината.  

Безсмислена сесия. Нито онова, което се случи и случва с ковид и постковид, нито 
това, което се случва на 350 км по права линия от България, нито онова което се случва в 
ежедневието на нашата държава, респ. на нашия град. 

За аудиторията. Бързах и не можах да направя заявка в началото на сесията да кажа 
нещо. 

На 10 ноември бях свидетел по дело срещу Бойко Борисов. На 14 ноември имаше 
избори. На 17 ноември групировката ГЕРБ се опита да малтретира по някакъв начин 
фамилията ми. Такова нещо през ум не ми е минавало, че може да се случи. Въпроса е 
зададен: „Къде е сега баща ти?“ . Тъй като престои да има развитие по тоя повод искам да 
кажа г-н Чимев ние имаме история в тоя град, хората ни познават. Не сме пришълци. Да 
знаете, че зададох няколко въпроса отвънка.  За всяко…не стъпка, за всяко опит за 
стъпка…цвета на лицето ви говори за притеснение, нещо побеляхте. Искам да ви кажа 
следното сериозни изпитания ви предстоят от тука нататък. Сериозни на цялата групировка 
ГЕРБ. Това, че един човек е имал гражданска позиция и е отишъл да свидетелства срещу 
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мутрата на страната, която унищожи последните дванадесет години държавата ни и това, че 
вие имате конкретни зависимости. Аз го смятам така, за което мога да понеса и съдебна 
отговорност и го доказвам в съда. 

 
 Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Моля ви без епитети и квалификации… 
 
Д-Р ПЛАМЕН  СОКОЛОВ – общ.съветник: 
Това не е епитет. Просто аз смятам, че има зависимост. 
Може ли да ми обяснява неуважавания от мене Чимев, че шест месеца ще правиме 

ремонт на улица при положение, че откак има статистическо наблюдаване на времето в 
света най-топлите месеци това не съм го измислил аз са януари и февруари за 110 години 
назад и спряхме да правиме строителство на …от старите гробища нагоре, поради простата 
причина, че…..последно изречение. 

Миналата година есента изкърпихме града. Поисках допълнително 5 квадрата пред 
къщата ми и казах :“Към кой трябва да се обърна, за да разреша…да не съм длъжник на 
общината.“ Защото не би било редно ако всеки поиска нещо допълнително не е редно 
Данчо. Ти си полагал асфалт. Скъпо удоволствие. Беше ми отговорено:“ Попитай Тоци“.  

 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Д-р Соколов, моля ви времето… 
 
Д-Р ПЛАМЕН  СОКОЛОВ – общ.съветник: 
Извинявайте г-н председател. 
Пак ще кажа на глас “ Попитай Тоци“. Аз от микрофона на ОбС, аз бившия кмет, аз 

настоящ общински съветник питам по каква линия да питам Тоци трябва ли да ми бъдат 
положени 5 кв.м. асфалт там, където съм разрушил тротоарна площ, която но времето аз 
съм изградил. На какво основание да питам Тоци? 

 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Макар, че не мога да се съглася с квалификацията, че сесията е безсмислена. Дори 

напротив. Ето дори възможността да разкажете тези неща…с нещо сме помогнали. 
Бих я нарекъл …беше малко безцветна досега, но вече не е . 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи гласуваме с вдигане на ръка.  
Гласуваме извънредната докладна. 
 
Който е „за“ , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               28 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация ,  във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация  и чл. 60, ал. 1 и ал. 2 от АПК, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  33 

 

1. Общински съвет Дупница допълва Решение № 185 от 24.09.2021 г. по Протокол № 
9 от заседание на Общински съвет Дупница от 24.09.2021 г., като се създава нова точка 3 със 
следното съдържание: Общински съвет - Дупница, упълномощава Кмета на Община 
Дупница да подпише договора за финансиране и да предприеме всички необходими действия 
за реализиране на предвидените дейности. 

 
 2. На основание чл. 60, ал.1 от Административнопроцесуален кодекс, Общински 

съвет Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото решение за защита на 
особено важен обществен интерес, като от закъснение на изпълнението може да последва 
значителна и трудно поправима вреда. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 

Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Закривам днешното заседание на ОбС. 
 

 

Заседанието бе закрито в  11,30 часа. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

     

             / инж. Костадин Костадинов / 

                          

ПРОТОКОЛИСТИ:  

           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 

 

2. / инж. Татяна Инджева – старши спец. ООбС/ 

 

 


